
Jól van Bolyai Csaba
2014. május 21. szerda, 15:37

  

„Köszönöm szépen jól vagyok, nem érzek fájdalmat. Most megy ki az altató belőlem, ezért kába
vagyok" – fogalmazott Facebook oldalán a tegnap műtéten átesett Bolyai Csaba, aki a
morfiumhasználatot is kipipálta.

  

Hozzátette: az orvos szerint az elvárásoknak megfelelően alakult minden.

  

Kérdésünkre azt is elmondta, hogy a hasi és medence tájékon a kis ereket csatlakoztatták a
főbb erekhez műerek segítségével. A műtét öt órás volt, és ilyen fiatal pácienseken még nem
végeztek hasonló beavatkozást. Általában 60-70 év körülieknél szokták ezt elvégezni.

  

Az orvos észrevette, hogy a bal lábfejemben is vannak vérrögök, és egyúttal ezt is
megtisztította – nyilatkozta Bolyai.

  

Korábban a lábán végeztek ércserét, akkor saját erek segítségével.

  

„Köszönöm szépen mindenkinek a segítséget, minden városlakónak, mert nélkülük ez nem
sikerülhetett volna" – hálálkodott Bolyai Csaba.
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